

Harm of smoking

made by Usova Maria
form 7A

- A pack of cigarettes in a day - is about 500 x-ray irradiation for the year

- Пачка сигарет в день – это около 500 рентген облучения за год



- Smoking causes lung cancer, chronic bronchitis, coronary disease.
- Курение вызывает рак легких, хронический бронхит, коронарная болезнь



- There is no such a body, which would not be amazed by the tobacco
- Нет такого органа, который бы не поражался табаком



- A Cigarette contains more than four thousand of harmful substances

- Сигарета содержит более четырёх тысяч вредных веществ



- Resin is one of the most hazardous chemicals contained in a cigarette
- Смола - это одно из наиболее опасных химических веществ, которые содержатся в сигарете



- Of all the systems of our organism, from smoking, the first to suffer is nervous system
- Из всех систем нашего организма, от курения, в первую очередь страдает нервная система



- Senses also suffer from toxic substances, allocated from smoking

- Органы чувств тоже страдают от ядовитых веществ, выделяемых при курении



- Getting into the oral cavity, the smoke of the cigarettes irritates the tongue, gums the negative effect on tooth enamel and she starts to crack.

- Попадая в полость рта, дым от сигарет раздражает язык, десны он отрицательно действует на зубную эмаль и она начинает трескаться.



- Respiratory organs by the first blow from tobacco poisons



- Органы дыхания – принимают на себя самый первый удар от табачных ядов